
  Vestecké seniorky opět cvičí v SCTJVV 

Od 15. 1. 2018 zahájily vestecké seniorky opět své cvičení. Setkávají se každé pondělí a v 
čase mezi 14 a 15 hodinou zaplňují sál SCTJVV. Uvítaly mezi sebou novou cvičitelku Lucku,  
která se zaměřuje na cvičení pro seniory, ale i na pilates. Cvičení je šetrné k pohybovému aparátu, 
orientované na protažení a posílení svalových skupin, s důrazem na správné dýchání.                                                                                                                                         

Seniorky přistupují ke cvičení daleko zodpovědněji, jelikož jsou si vědomy různých 
zdravotních rizik. Necvičí proto, aby dosáhly ladných křivek. Nepotřebují zrychlovat tep                                                            
na 120, ani změny cvičebních pozic nemusí být intenzivní. Seniorky cvičí pod dohledem 
certifikované cvičitelky, která patří do známého týmu Zuzky Doudové. A právě hodina 
strávená s fyzioterapeutkou Luckou jejich představy splňuje. 

 

25. 1. 2018    Exkurze do Atelierů Barrandov   

Co všechno mohli senioři v zákulisí české továrny na sny vidět?                                                                                        
Exkurzi zahájili procházkou areálem. Pohybovali se mezi ateliéry, studii a budovami 
nejznámějších televizních společností v doprovodu průvodce, kterému zdejší prostory byly 
víc než blízké. Jelikož v nich pracoval téměř půlku života, nemohlo se začít jinak než 
výkladem o historii. Ta se začala odvíjet od roku 1931 a v současné době se na ploše 40 ha 
nachází třináct atelierů. A právě kvůli provozu na některých pracovištích byl pohyb veřejnosti 
po areálu omezen.                                                                                                                                          
V prostorách hlavní budovy Studia Barrandov, která se od roku 2015 nazývá Filmpoint, jsme 
strávili nejvíce času.  Kromě dočasné výstavy k pohádce režiséra Zdeňka Trošky ”Čertoviny”, 



která měla premiéru v našich kinech začátkem tohoto roku, jsme měli možnost vzhlédnout  
krátký film o historii filmových ateliérů. S velkým zájmem se setkala prohlídka maskérny, 
řemeslné dílny a hlavně kostymérny, kterou si nenechaly ujít hlavně představitelky něžného 
pohlaví. Kostýmy, klobouky a původní dekorace, připravené speciálně pro návštěvníky, si 
seniorky mohly na sobě vyzkoušet. Připadaly si tak alespoň na chvíli jako filmové hvězdy.  
Expozice, která dovolila nahlédnout nejen do historických dokumentů, nabízela i aktuálnější 
projekty studia. Dochované kostýmní a rekvizitní originály z oblíbených filmů, fotografie, 
ohlasy v dobovém tisku i vzpomínky účastníků natáčení vyplňovaly další části výstavního 
prostoru.  
Ve Studiu Barrandov se za více než osmdesát let jeho existence natočilo přes 2500 českých a 
zahraničních filmů. V současné době tyto prostory a související služby využívají čeští filmaři, 
ale i zahraniční tvůrci. Studio poskytuje komplexní služby pro výrobu filmů, od pronájmu 
ateliérů až po produkční servis. 
Součástí barrandovského areálu je i kavárna a jídelna. Po téměř dvouhodinové exkurzi jsme 
se v těchto prostorách před cestou domů náležitě občerstvili. 
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Další plánované akce v únoru: 16. 2. představení ve Stavovském divadle ”Figarova svatba”. 
 

 


